
Premier Beata Szydło: Nie ma ceny za
bezpieczeństwo Polaków. Nie cofniemy się

Odnosząc się do fali zamachów na zachodzie Europy, premier stwierdza, że rząd nie zmieni
swojego stanowiska w sprawie przyjmowania imigrantów:

Nie ma ceny za bezpieczeństwo Polaków. Nie cofniemy się. To  nie znaczy, że  nie chcemy
pomagać, ale poza naszymi granicami. Niebawem jedzie kolejny transport pomocy
humanitarnej dla uchodźców na Bliskim Wschodzie. Napływ do Polski ludzi z  krajów
Bliskiego Wschodu jest wykluczony, bo ani my, ani Unia Europejska nie jest w stanie
stworzyć systemu skutecznych zabezpieczeń, oddzielania uchodźców od terrorystów.

„Mam po tych ośmiu miesiącach poczucie dobrze wykorzystanego czasu. Program 500+, rozpoczęcie
wielu potrzebnych reform. Wiele nam się udało. Dajemy radę” - powiedziała w rozmowie z
tygodnikiem „wSieci” premier Beata Szydło. (...)

Pani premier odniosła się także do sprawy podwyżek zarobków członków rządu:

Dyskusja o podwyżkach dla ministrów i  wiceministrów przypomina trochę dyskusję o zakupie
samolotów dla VIP-ów. Wiemy z jakim skutkiem. Nie ulega wątpliwości, że  należy podnieść
wynagrodzenia wiceministrów, podsekretarzy stanu. To ludzie, którzy często pracują najciężej. (...)
Jednak skala podwyżki np. dla premiera była zdecydowanie za  duża. Dziś ta  dyskusja jest już
bezprzedmiotowa, projekt został wycofany. (...)
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